



Application for Senior Students Extra Load

To be filled by the advisor

Note: See Regulations for extra load on the second page
 ملاحظة: الرجاء قراءة إرشادات وقوانين العبد الإضافي على الصفحة الثانية قبل تعبئة الطلب

Student name: University No.:

Faculty: Major:

Remaining hours for graduation: Cum. GPA: Major GPA:

Semester for the extra load (select only one): Fall Spring Summer Year

Extra load course: Is this a major course? Yes No

Please complete the student's paradigm below for the remaining semesters:

Course	Credits	Course	Credits	Course	Credits
Total Credits					
		Total Credits		Total Credits	

Student Signature: Date:

Advisor Signature: Date:

Chairperson Signature: Date:

Dean Signature: Date:

Bring the completed form to the Registrar's Office ارجع النموذج المكتمل إلى مكتب التسجيل

Comments:

Registrar..... Date:

Comments:

Approved Not Approved

AAVP: Date:

Senior Students Extra Load

If upon reaching the end of the Spring Semester of the third year, a student still needs at most 3 credit hours in addition to what the paradigm allows to graduate by the set graduation date, the student is allowed an overload of up to three credit hours in the Summer of their third year, or the Fall or Spring of their fourth year provided the following conditions are met:

1. The student is not on probation at the end of the semester preceding the semester in which an overload is to be taken
2. The CGPA at the end of the semester preceding the semester in which an overload is to be taken is 2.5 or above.
3. If the additional course is a Major course then the Major GPA must be 2.5 or above in the semester preceding the semester in which an overload is to be taken.
4. If the extra credits are to be taken during the Summer, then it is not allowed that any of the courses be done as independent study.
5. This is a one off opportunity, which means that the student is allowed to take a maximum total of 3 hour extra load only once.

Students in this category and who fulfil the above conditions must complete a request for an overload that is available on-line under the Registrar's Office and must secure the approval of their advisors, chairpersons, and Deans before submitting the request to the Academic Office for final approval.

العبء الإضافي لطلبة السنة الرابعة

إذا كان الطالب عند اتمامه لفصل الربيع من السنة الثالثة محتاجاً الى ما لا يزيد على ثلاث ساعات معتمدة إضافة إلى ما تسمح به الخطة الدراسية الخاصة بتخصصه والتي تساعده على اتمام جميع متطلبات التخرج في الموعد المحدد، فإنه يسمح له بتسجيل ما لا يزيد على ثلاث ساعات معتمدة في صيف السنة الثالثة، أو فصل خريف السنة الرابعة أو ربيعها شريطة استيفاء الشروط الآتية:

1. أن لا يوضع الطالب تحت التجربة في نهاية الفصل الدراسي الذي يسبق الفصل الذي ينوي دراسة العبء الإضافي فيه.
2. أن لا يقل معدله التراكمي في نهاية الفصل الدراسي الذي يسبق الفصل الذي ينوي دراسة العبء الإضافي فيه عن 2.6. 3. إذا كان المساق الإضافي المطلوب مساقاً مدرجاً ضمن مساقات التخصص، فيجب أن لا يقل معدل التخصص للطالب عن 2.6 في نهاية الفصل الدراسي الذي يسبق الفصل المنوي دراسة العبء الإضافي فيه.
3. إذا أخذ العبء الإضافي في فصل صيف السنة الثالثة، فلن يسمح بدراسة أي من المساقات التي تتاح للطالب دراستها عن طريق الدراسة الخاصة (Independent Study).
4. يعطى هذا الإستثناء مرة واحدة فقط.

على الطلبة من هذه الفئة الذين تتوافر فيهم الشروط المذكورة أعلاه إكمال طلب العبء الإضافي المنشور على موقع الجامعة تحت مكتب المسجل. على الطالب الحصول على موافقة المرشد الأكاديمي، ورئيس القسم والعميد قبل تقديم الطلب إلى المكتب الأكاديمي للموافقة النهائية عليه